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Vragen van het lid Bergkamp (D66) aan de Ministers van Justitie en Veiligheid 
en voor Medische Zorg over het bericht dat wietolie zo populair is dat 
gemeenten soepelere regels overwegen (ingezonden 23 februari 2018). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Wietolie is zo populair dat gemeen-
ten soepelere regels overwegen»?1 

Vraag 2
Ziet u dat er een stijgende behoefte is bij mensen aan het gebruik van 
medicinale cannabis en medicinale cannabisolie? 

Vraag 3
Ziet u dat er bij gemeenten stijgende behoefte is aan het versoepelen van 
regels als het gaat om medicinale cannabis en medicinale cannabisolie? 

Vraag 4
Kunt u aangeven over welke versoepeling(en) gesproken wordt? 

Vraag 5
Ziet u een verband tussen de stijgende behoefte aan het versoepelen van 
regels voor medicinale cannabis en cannabisolie en het (bijna) niet vergoeden 
ervan door zorgverzekeraars? 

Vraag 6
Hoe ziet u het initiatief in Tilburg dat mensen die met een doktersverklaring 
kunnen aantonen dat ze baat hebben bij het gebruik van medicinale cannabis 
niet alleen worden uitgezonderd van vervolging bij maximaal vijf planten, 
maar ook van de inname van de planten door de politie? 

Vraag 7
Wilt u in overleg met de Vereniging van Nederlandse Gemeenten (VNG) 
kijken welke behoefte er is als het gaat om versoepeling van regels rondom 
medicinale cannabis en medicinale cannabisolie en hoe hier constructief mee 
om kan worden gegaan, vanuit het oogpunt van de patiënt?

1 https://www.trouw.nl/home/wietolie-is-zo-populair-dat-gemeenten-soepelere-regels-
overwegen~a52dc41d/
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